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Protokół Nr XIII/19   

z XIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 25 listopada 2019 r.  

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy ul. 

Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Poinformował, że zgodnie  

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r.   

poz. 506 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.    

Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji.  

Następnie powitał radnych i gości. Poinformował również, że w dzisiejszych obradach 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.   

  

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa, 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Joanna Winiarska, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Marcin Dębicki, 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska, sołtysi oraz przedstawiciel mediów lokalnych.       
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Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad. Zgłosił wniosek o zmianę 

treści dziewiątego punktu w porządku obrad na: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XII/104/19 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 października 2019 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Zapytał, czy są jeszcze inne 

propozycje co do porządku obrad. 

  

Radni nie zgłosili uwag.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, dokonała zmiany treści 

dziewiątego punktu w porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą.       

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Plan zimowego utrzymania dróg 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/370/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/104/19 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034.     

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 

rok. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

13. Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych. 

14. Interpelacje, zapytania radnych. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. Wobec braku uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XII 

sesji w dniu 29 października 2019 r.   
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.   

  

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała Pana Burmistrza, jak wygląda sprawa z realizacją oświetlenia, m. in. w Ratajach. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Pana Burmistrza o informację na temat niedociągnięć przy pracach prowadzonych  

w świetlicach wiejskich. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o oświetlenie to dopiero po sesji dzisiejszej będziemy mogli już 

sfinalizować sprawę i zostały wybrane odcinki konkretnych ciągów”: ul. Tylna,  

ul. Spichrzowa, ul. Mickiewicza i ul. Ogrodowa. Oznajmił: „To są cztery odcinki  

w pierwszym etapie. (...) Wyselekcjonowaliśmy. Nie stać nas na wszystko i to miało by być 

zrobione w tym roku. Posiadamy dokumentacje techniczne na tak zwane Budy, będziemy  

|o tym rozmawiali w kolejnym etapie”. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział: „Jeżeli chodzi o świetlice to dość drobne rzeczy. 

Natomiast nie mogliśmy się zgodzić na to, żeby zaakceptować i odebrać na tym etapie prace”. 

Poinformował, że wykonawca musi poprawić te „drobne rzeczy”. Dodał, że czekamy na 

zgłoszenie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że został „wygruzowany” odcinek tzw. dolnej drogi w Kościerzynie Małym. 

Powiedział: „Muszę stwierdzić, że po trzech dniach samochody osobowe nie mogły 

przejechać odcinka, bo to nie był gruz, to było błoto przywiezione. Jeżeli jest gruz, by był 

zagęszczony, to powinno się po tym jechać. Zaznaczam. To nie był duży deszcz”. 

Kontynuował: „Bardzo bym prosił się temu przyjrzeć i wyciągnąć z tego konsekwencje”. 

Zasugerował wykonanie ekspertyzy gruzu.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował, że był trzy razy na drodze w Kościerzynie Małym. Oznajmił: „Nie było jakiejś 
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specyfikacji frakcji, to był gruz, który my zbieraliśmy, który został zdeponowany  

w Bucholcewie na wysypisku i tam był kruszony”. Powiedział: „Na pewno nie było takiej 

sytuacji, że ktoś nie mógł wyjechać”. Zasugerował, aby zaczekać dwa-trzy tygodnie, „on się 

pięknie wbuduje i wszystko będzie dobrze, bo taki gruz wywoziliśmy w wiele miejsc  

i wszystko było ok”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

  

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, dlaczego Przewodniczący Rady Miejskiej nie podjął działań w kwestii likwidacji 

kolejnego oddziału szpitalnego w Wyrzysku. Oznajmił, że Pan Przewodniczący otrzymał  

w dniu 4 listopada 2019 r. apel Rady Miejskiej w Wyrzysku w tej sprawie. Powiedział, że 

radni nie zostali poinformowani o tym apelu. Stwierdził, że dbałość o bezpieczeństwo 

zdrowotne naszych mieszkańców powinna stać na pierwszym miejscu. Przypomniał, że 

finansowaliśmy zakup karetki i innego sprzętu dla szpitala w Wyrzysku. Dodał, że Szpital 

Specjalistyczny w Pile chciał „nam tą karetkę z obrębu działalności szpitala wyrzyskiego  

(...) zabrać na swoje potrzeby”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Nawiązał do wypowiedzi radnego Ryszarda Biniaka. Powiedział, że nie zlekceważył apelu 

ani poruszonego problemu. Oznajmił, że otrzymuje dużo różnych apeli od innych 

samorządów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że w przeszłości głosował za udzieleniem 

wsparcia szpitalowi w Wyrzysku. Placówka ta jest potrzebna. Oświadczył, że brak informacji 

o apelu nie wynikał z niechęci. Oznajmił: „Być może, że mogłem to podać. Może  

i zapomniałem”. Pan Przewodniczący kontynuował: „Jak Pan Radny (...) wiedział wcześniej, 

należało to wspomnieć. Były komisje. (…) Pana Radnego nie było. Nie poruszał tego tematu  

i mówi to dzisiaj na sesji. Jeśli Pan Radny ma jakiś tu zarzut do mnie to powiem tak. Daleki 

jestem od uprawiania polityki”. Stwierdził: Na październikowej sesji „Pan Radny się dopuścił 

manipulacji słów z ubiegłej sesji grudniowej, gdzie na ostatniej, porównałem sobie, zrobiłem 

wyciąg, powiedział, że ja nie wiedziałem, że będzie podwyżka na śmieci, Pan Burmistrz, że 

źle reprezentujemy. Sprawdziłem. Ja powiedziałem nie pamiętam. W gazecie jest wyraźnie 

podane stawki. A to jest różnica, nie powiedzieć w szczegółach, a jakbym nie wiedział  

o podwyżkach”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził: „Mamy swoje problemy. Mamy nasze 

tu tereny, gdzie staraliśmy się też o lekarzy, ginekologów (...) i nam się nikt też nie przygląda, 

nie martwi o nasze problemy i dlatego mówimy, to co jest na utrzymaniu czy powiatu czy 

państwa, a my mamy swój budżet, to uważam, możemy, a nie musimy. I tak jak Pan mówi te 

apele, które są z różnych gmin, to są do informacji. No być może radnym mogłem to 

przekazać. Wcale nie mówię, że nie, ale czy byśmy coś z tego zrobili, to bardzo w to wątpię, 

bo Pan Radny dobrze wie, jak wygląda nasz budżet”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Zgadzam się z tym, co Pan mówi. Tylko ja uważam w ten sposób, że jeżeli my 

wszyscy razem zaczniemy w sposób jednolity mówić w tej sprawie, to możemy coś uzyskać”. 

Stwierdził, że szpital w Wyrzysku jest naprawdę nam potrzebny.  

Radny Ryszard Biniak poinformował, że niedawno przez cztery dni przebywał w tej 

placówce. Opieka w niej jest dobra. Powiedział: „Co pracownicy mówią. Mówią w ten 

sposób, że po prostu ich się lekceważy, nie rozmawia się z nimi, tylko się rozmawia  

z zarządem, który ma niewiadomo też, powiedzmy jakieś inne priorytety aniżeli to, żeby ten 

oddział chirurgii zatrzymać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zasugerował skierowanie interpelacji lub pisma do Radnych Rady Powiatu, do Starostwa 

Powiatowego w sprawie szpitala w Wyrzysku. Dodał: „Jeżeli ktoś ogląda media lokalne to też 
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widzimy, że ze szpitalem no nie jest za wesoło, a na pewno jest nam bardzo bliski  

i potrzebny”. 

Wobec braku innych uwag Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zamknął dyskusję. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Plan zimowego utrzymania dróg 2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że plan zimowego utrzymania dróg był omawiany na poszczególnych komisjach. 

Otworzył dyskusję w tej sprawie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy w planie odśnieżania została ujęta ul. Sportowa - boczna, numery domów 40  

i 42. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że „w tym planie tego nie ma, (…) ale Jonasz ma to w swoich dokumentach”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Plan zimowego utrzymania dróg 2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty pochyliła się nad programem. Oznajmił, że Gmina 

realizuje wiele zadań. Jednym z nich jest współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

Powiedział, że komisja zwróciła uwagę na błąd pisarski - w § 12 programu zamiast roku 2019 

powinien być wpisany rok 2020. Błąd ten został poprawiony. Dodał, że komisja rekomenduje 

przyjęcie programu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Finansowa dokonała również analizy programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Oznajmił: „Dostrzegliśmy analizując różne wydatki  

w latach poprzednich, że niektóre projekty są takie jednorazowe, właściwie nie mają jakiejś 

trwałej wartości i nie pozostawiają śladów po ich realizacji, a zależałoby na tym nam, żeby te 

środki wykorzystać efektywnie”. Powiedział, że zdaniem komisji środki należy kierować na 

zadania o „wartości dodanej, gdzie coś jest trwałego, co w pamięci pozostaje, w świadomości, 

w historii lokalnej społeczności i komisja wnioskuje o ograniczenie środków na inicjatywy 

lokalne do 50 tys. zł i taki formułujemy wniosek jako poprawkę do projektu uchwały”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że poprawka dotyczy § 22 ust. 1 programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Zgodnie z poprawką wysokość planowanych środków finansowych 

przeznaczonych na realizację poszczególnych zadań wymienionych w programie zmniejszy 

się z 270 000,00 zł do 250 000,00 zł. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poruszył kwestię konsultacji społecznych projektu programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Oznajmił, że drogą elektroniczną nie wpłynęła żadna uwaga. Zwrócił uwagę 

na bardzo niską frekwencję na spotkaniu konsultacyjnym. Poinformował, że dwie poprawki 

wniesione przez Panią Prezes Towarzystwa Miłośników Łobżenicy zostały uwzględnione. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Było sto tysięcy na inicjatywy lokalne, a bardzo mało jest projektów takich 

trwałych, które dają taką wartość dodaną w połączeniu (…) z działaniami Gminy”. 
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Pozytywnie ocenił działalność Towarzystwa Miłośników Łobżenicy. Stwierdził, że jest to 

organizacja, która pozostawia po sobie trwałe wartości i „o to nam chodzi w inicjatywach 

lokalnych, żeby nie puścić wszystkiego w konsumpcję czy zrobić coś jednorazowego”. 

Dodał: „Myślę, że nawet bez tej rekomendacji bylibyśmy skłonni, żeby te środki obniżać i to 

nie dotyczy tylko inicjatywy lokalnej, również innych działań, ale o tym będziemy 

rozmawiali na poziomie analizy projektu budżetu na przyszły rok”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie poprawkę do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”, dotyczącą § 22 ust. 1 

programu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały wraz z poprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XIII/108/19 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” - wraz z poprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/370/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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Wobec braku uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XIII/109/19 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/370/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/104/19 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjecie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XIII/110/19 w sprawie zmiany uchwały nr XII/104/19 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2019-2034.  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, dlaczego musimy wydłużyć niektóre projekty. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że wydłużamy dwa projekty Erasmus z uwagi na to, że środki te nie zostaną 

wykorzystane w bieżącym roku. Dodała: „To są środki pochodzące tylko z obcych źródeł  

i część środków zostanie wykorzystana w tym roku, a część będzie na przyszły rok. Jest 

wniosek dyrektora jednostki i ten wniosek został uwzględniony”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu analizowała Wieloletnią Prognozę Finansową. Powiedział: 

„Komisja stwierdza, że jest zgodność naszych planów wieloletnich z możliwościami 

finansowymi Gminy w perspektywie realizacji czasookresu inwestycji”. Kontynuował: 

„Komisja uważa, że zaplanowane zadania i zmiany, które tu wprowadzamy, pozwalają na 

realizację przedsięwzięć i są zgodne z przepisami ustawy i możliwe do realizacji. Komisja 

pozytywnie opiniuje”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 

2019-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XIII/111/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2019-2034, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 

rok, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że możliwość dodatkowej spłaty kredytów jest korzystna, ponieważ obniża nasz 

dług na przyszłość. Powiedział, że na dzisiaj realizacja zadań zapisanych w budżecie jest 

prawidłowa i „mamy jeszcze też środki na to, żeby spłacać swoje zobowiązania”. Dodał, że 

Komisja Budżetu opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Gminy Łobżenica na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XIII/112/19 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok, 

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 12 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Aleksandra Tadycha. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał protokół Komisji Rewizyjnej dotyczący analizy majątku gminy (załącznik nr 15 do 

protokołu). 

Komisja Rewizyjna wypracowała następujące wnioski: 

1) Zdaniem Komisji należy przeprowadzić proces aktualizacji wszystkich działek, które 

znajdują się w majątku Gminy. Na dzień dzisiejszy nie można tego stwierdzić dlatego, 

że nie można określić czy dana działka jest w posiadaniu Gminy czy innego 

właściciela. 

2) Komisja rekomenduje, po przeprowadzeniu aktualizacji wszystkich działek rolnych, 

określić działki rolne, które stanowią mniejszą wartość dla majątku Gminy. Zdaniem 

Komisji w przypadku działki o małej powierzchni lub przyległej do działki właściciela 

należy zaproponować sprzedaż lub wystawić do sprzedaży w formie przetargowej. 

Pan Przewodniczący Aleksander Tadych dodał: „Chciałem nadmienić jeszcze, aby nie brać 

pod uwagę działek, pod sprzedaż oczywiście, które stanowią dla Gminy majątek potencjalny, 

np. pod budowę przyszłej obwodnicy lub innych inwestycji”. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że według porządku obrad następnym punktem będzie uzupełnienie 

przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy analiza majątku gminy będzie głosowana. 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Raczej wnioski komisji nie są samodzielnym bytem, a dopiero po przyjęciu 

przez Radę stanowią kierunek działania czy zobowiązują Burmistrza do podjęcia działań”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę.  

 

Po przerwie w obradach. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 13 Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o pozostanie w sali sesyjnej radnych. Zarządził wyłączenie jawności sesji Rady 

Miejskiej.  

 

W części niejawnej sesja nie była nagrywana i transmitowana. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

Poprosił o powrót do sali obrad. 

 

Ad. 14 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły trzy interpelacje oraz wniosek Pana 

Radnego Ryszarda Biniaka. Oznajmił, że interpelacje oraz wniosek zostały przekazane 

Burmistrzowi Łobżenicy.  

Zapytał, czy radni mają pytania do złożonych interpelacji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że otrzymał odpowiedź na interpelację w sprawie wiązarów dachowych 

świetlicy w Luchowie. Zwrócił uwagę na to, że nie „dostał” do wglądu dokumentacji. 

Powiedział: „Odpisano mi, że jest ta dokumentacja u wykonawcy. Uważam, że to jest coś nie 

w porządku, ponieważ ta dokumentacja powinna być również w biurze u Pana 
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Świeczkowskiego”. Dodał: „Ja bym chciał tą dokumentację zobaczyć i podpis (...) głównego 

projektanta, że jest zgodne z przepisami”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Przypomniała, że złożyła dwa wnioski. Pierwszy z nich dotyczył zabezpieczenia w 2020 r. 

środków na chodnik w Ratajach, a drugi wykonania dokumentacji na Aleję Seydy. 

Powiedziała, że nie otrzymała na nie odpowiedzi. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Poprosiła Pana Burmistrza o przekazanie mieszkańcom informacji o istnieniu Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Oznajmiła, że na terenie jednej ze wsi przy 

pojemniku na butelki plastikowe i szklane została wystawiona muszla klozetowa, 

zdemontowane okna oraz wykładzina. Dodała, że informacja o PSZOK-u nie dotarła jeszcze 

do wszystkich mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poruszył kwestię drogi wojewódzkiej nr 242. Przypomniał, że złożył wniosek w sprawie 

zalewania podczas opadów deszczu dwóch skrzyżowań na terenie Luchowa. Interpelację  

w tej kwestii składał również Pan Radny Biniak. Oznajmił: „Wiem, że były propozycje 

działań wspólnych z Zarządem Dróg Wojewódzkich” w zakresie rozwiązania tego problemu 

poprzez możliwość włączenia wód, które „spływają” na drodze gminnej, do kanalizacji, która 

istnieje na drodze wojewódzkiej. Powiedział: „Pan Burmistrz zdeklarował, że podejmie 

rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w tej sprawie i chciałbym się dowiedzieć, czy 

takie rozmowy są prowadzone. Jaki jest stan rzeczy na dzisiaj ? Czy to jest realnie brane pod 

uwagę ?”  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Wnioski, które zostały przez Państwa złożone w tej sprawie, nie tylko od Pana 

Przewodniczącego Starszaka, ale od Pana Radnego Biniaka, od sołtysa, wszystko zostało 

przekazane do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Tam była jeszcze kwestia tego 

przejścia dla niepełnosprawnych na cmentarz. Tylko to zostało zrobione, a na resztę nie 

otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi”. Powiedział: „Ponaglimy, albo przez któregoś  
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z Marszałków będziemy musieli tutaj podziałać”. Dodał, że zostały również wysłane zdjęcia, 

zarówno „na rozjeździe na Malwę i przy sklepie u Małgorzaty”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w zebraniach wiejskich uczestniczył Dyrektor Biura 

Związku Gmin Krajny Pan Ruta. Podczas zebrań były przekazywane informacje na temat 

PSZOK-u. Są one również dostępne na stronach internetowych. Powiedział: „Sołtysów 

jeszcze uwrażliwimy na to, żeby te informacje przekazywać, że to wszystko można oddać za 

darmo”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że pisma złożone przez Panią Radną Reginę 

Kowalewską traktowane są jako wnioski do budżetu. Oznajmił, że będziemy o tym 

rozmawiali na etapie analizy projektu budżetu. Powiedział: „Na dzisiaj przygotowujemy się 

do dokumentacji. Czekamy na mapę, jest zamówiona w geodezji. Ona musi być, żeby można 

było rozpocząć projekt tego chodnika do Górki Klasztornej. Nie sądzę, żeby Aleja Seydy 

weszła w przyszłorocznym budżecie. Jest ten budżet tak napięty, ale oczywiście wrócimy do 

tej rozmowy”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował również, że Pan Radny Biniak otrzyma do wglądu 

dokumentację związaną ze świetlicą w Luchowie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Nawiązał do kwestii drogi wojewódzkiej nr 242. Oznajmił: „Otrzymałem odpowiedź  

z Urzędu Marszałkowskiego, że sprawa ta zostanie uregulowana wiosną ubiegłego roku, że 

będzie ta sprawa uregulowana, kiedy będzie robiony przegląd gwarancyjny”. Dodał: „Teraz 

się okazuje, że oprócz tej zastoiny zrobiła się druga tu koło Pana …   …*”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Te sprawy pogwarancyjne. One już dwa lata trwają i kostki tak jak wylatywały 

tak wylatują”. Kontynuował: „Połowa drzew uschniętych jest do dzisiaj. No musimy jakoś 

inaczej zacząć działać tutaj, bo nie możemy się porozumieć widzę z Zarządem Dróg 

Wielkopolskich”. 

 

Ad. 15 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Andrzej Dziamara 

Dostrzegł potrzebę zmiany lokalizacji przystanku autobusowego dla dzieci w Kruszkach. 

Oznajmił: Przystanek „jest pod wysokim napięciem. Miało być tylko chwilowe, a tu chyba 



 17 

trzeci czy czwarty rok już jest. Przed przystankiem jest wysypany gruz, super, a przystanek 

został na dole i jest zalewany kompletnie przy najmniejszych opadach”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Ekipa, która przyjedzie, zgłosi się do pana radnego. Wskaże Pan miejsce  

i przestawią ten przystanek”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poprosił o wyrównanie terenu koło przystanku w Dźwiersznie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że w dniu 18 listopada otwarto w Pile ośrodek radioterapii, który jest filią 

Wielkopolskiego Centrum Onkologii w Poznaniu. Poinformował, że jest to nowa placówka 

medyczna, która oferuje leczenie onkologiczne w bardzo nowoczesnych warunkach. Budowa 

ośrodka radioterapii wraz z zakupem wyposażeniem kosztowała prawie 30 mln zł. Placówka 

posiada 120 miejsc.  

Powiedział: „Przy takim centrum dobrze by było, żeby w Szpitalu Specjalistycznym był 

oddział onkologii z prawdziwego zdarzenia. W projekcie budżetu Powiatu mamy 2 mln zł na 

ten cel. Drugie 2 mln zł obiecał Pan Marszałek, że z budżetu Samorządu Województwa 

Wielkopolskiego wpłyną”.  

Następnie Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak poinformował o projekcie pn. „Promocja 

gospodarcza Powiatu Pilskiego”. Na jego realizację Powiat pozyskał niecały milion złotych 

ze środków Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego. Oferta jest skierowana 

do mikro, małych i średnich przedsiębiorców. Będą oni mieli możliwość udziału w targach 

branżowych poza granicami Polski. Pan Przewodniczący powiedział, że ruszyła rekrutacja do 

projektu dla pracowników gmin z terenu Powiatu Pilskiego na wsparcie szkoleniowo-

doradcze w zakresie pozyskiwania inwestorów. Termin nadsyłania ofert zgłoszeniowych 

upływa 31 grudnia. 

W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Rady Powiatu w Pile oświadczył: „Nie ma 

póki co tematu likwidacji szpitala wyrzyskiego, likwidacji oddziału chirurgii, chociaż  

w każdej chwili jeżeli zgłosi się jakiś wierzyciel i złoży do sądu wniosek upadłościowy, no to 

sąd może taki wniosek uznać za zasadny”. Przypomniał, że szpital w Wyrzysku jest spółką 

prawa handlowego. Poinformował, że w tym roku od końca stycznia do końca października 
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na bloku operacyjnym oddziału chirurgicznego wykonano ponad osiemset zabiegów, w tym 

tylko jedenaście w godzinach popołudniowo-nocnych i „to wygenerowało ponad milion 

złotych zadłużenia, ponieważ blok funkcjonuje, musi mieć całodobową obsługę”. Stwierdził: 

„Lekarze popołudniu przyjeżdżają do Wyrzyska odpocząć”. 

Następnie Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak poruszył kwestię programu naprawczego, 

złożonego przez Szpital Specjalistyczny w Pile. Powiedział: „Nowy dyrektor wymyślił sobie 

w ramach tego programu naprawczego, że przejmie część zadań ze szpitala w Wyrzysku. 

Oczywiście mowa była tylko o tym, co mówiłem wcześniej, że ewentualnie i zgoda taka, na 

to się umawiał z szefostwem szpitala w Wyrzysku, że tylko powiedzmy te godziny 

popołudniowo-nocne jeśli chodzi o chirurgię, ewentualnie część tego kontraktu może przejąć. 

Okazuje się, że fundusz i tak by nawet na to nie wyraził zgody”.  

Przewodniczący Rady Powiatu kontynuował: „Pan Dyrektor poszedł po bandzie i wpisał  

w ten program, że przejmuje całość, całą chirurgię, cały również oddział dziecięcy, jak 

również SOR, cały SOR łącznie z karetkami. Radni wyłapali to już przed sesją  

i zablokowaliśmy to. (..) Wycofaliśmy z porządku obrad poprzedniej sesji. Na tą sesję jest 

przygotowany nowy program. Tych elementów, o których mówiłem, już w tym programie nie 

ma, co nie oznacza, że nie ma problemu szpitala w Wyrzysku”.  

Pan Przewodniczący stwierdził: „Ten problem nadal jest. Być może trzeba będzie również po 

raz kolejny szpital w Wyrzysku dofinansować, żeby go uratować”. Zwrócił uwagę na to, że 

wyceny na usługi szpitalne stosowane przez fundusz są zbyt małe. Dodał: „Na ten moment 

formalnie przynajmniej problem likwidacji oddziału chirurgii nie istnieje, nie ma go  

w żadnych dokumentach związanych z Powiatem Pilskim”. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa 

Poinformowała, że w szpitalu w Pile uruchomiono osiem poradni „i to są poradnie na 

Narodowy Fundusz”. Oznajmiła, że są one dostępne przynajmniej trzy dni w tygodniu. 

Podziękowała za słowa uznania dla Towarzystwa Miłośników Łobżenicy. Dodała: „Myślę, że 

nie tylko my zasługujemy na nie, bo jest więcej organizacji działających w naszej gminie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował Kierownika Posterunku Policji w Łobżenicy, że przy drodze z Liszkowa do 

Wyrzyska znajdują się dwa miejsca, w których wyrzucono opony.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił się do Pana Burmistrza z prośbą o zamontowanie stojaka dla rowerów przy 

cmentarzu w Łobżenicy. Zapytał, czy „nadal będzie aktualna gwarancja” na oświetlenie, które 

zostało uszkodzone na Osiedlu Leśnym, czy „wykonawca nadal będzie sprawował nadzór 

gwarancyjny ?”. Stwierdził, że stopień awaryjności oświetlenia jest duży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza w dniach od 29 listopada do  

13 grudnia 2019 r. przeprowadzone zostaną konsultacje społeczne z mieszkańcami 

wszystkich sołectw z terenu Gminy Łobżenica. Oznajmił, że konsultacje prowadzone będą  

w formie zbierania pisemnych uwag i propozycji zmian od mieszkańców sołectw do projektu 

statutu na formularzu, który wraz z projektem statutu dostępny będzie: 

- u sołtysa, 

- w sekretariacie Urzędu Miejskiego, 

- na stronach internetowych Urzędu Miejskiego. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wypełnione formularze wyrażenia opinii/złożenia uwag 

należy składać w okresie trwania konsultacji osobiście do sekretariatu Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica lub pocztą elektroniczną (podpisany skan). Dodał, że osobą udzielającą 

informacji w sprawie konsultacji społecznych jest Pani Anna Jankowska. 

 

Sołtys Kościerzyna Małego Sławomir Laskowski 

Dostrzegł potrzebę poprawy stanu drogi „pod lasem” w Kościerzynie Małym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił się do radnych powiatowych obecnych na sesji. Powiedział: „Jesteśmy przed nowym 

budżetem, również Powiatu. Myślę tu o drogach. Naprawdę proszę Was bardzo. Popracujcie”. 

Stwierdził, że drogi na terenie Gmin Łobżenica i Szydłowo są mocno zaniedbane. Oznajmił: 

„Z tego co wiem, znowu nie ma pieniędzy na drogi”.  

Pan Burmistrz  kontynuował: „Ja już nie mówię o bieżącym utrzymaniu, (...) że my piąty rok 

mówimy o przepuście, mówimy o krzewach, mówimy o drobnych nieraz rzeczach”. 

Stwierdził, że „jest najwyższy czas, żeby o to powalczyć, żeby głośno o tym mówić, że ta 

Łobżenica jest mocno zaniedbana”. Oznajmił: „Państwo otrzymaliście od nas informację, 

którą wysłaliśmy do Powiatu, co jest dla nas ważne, co jest priorytetem, co może zaczekać”.  
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Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Niezależnie od tego, czy są te pieniądze na 

inwestycje to bardzo mnie interesuje to bieżące utrzymanie, czyli nieraz likwidowanie 

przyczyn tego, co potem staje się problemem”. Stwierdził: „Nieraz jest wrażenie takie, że po 

prostu z Zarządu Dróg Powiatowych nikt tu nie przyjeżdża, że to my musimy interweniować, 

że są znaki powyrzucane, że gdzieś drzewo stoi, trzeba gałąź obciąć, bo za chwilę spadnie”. 

Dodał: „Ostatnio spotkaliśmy się tutaj w urzędzie z Panem Dyrektorem Bąkiem. Zwracaliśmy 

uwagę. Dogadaliśmy się co do pewnych rzeczy. Zobaczymy czy to zostanie zrobione”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz powiedział, że zajmiemy się rozjazdem  

w Dźwiersznie. Poinformował: „Stojak dla rowerów koło cmentarza. Na pewno nie 

zakupimy, ale pomyślimy”.  

Poruszył również kwestię gwarancji na oświetlenie na Osiedlu Leśnym. Oznajmił, że na 

pewno ta gwarancja jeszcze jest. Dodał, że będzie rozmawiał z wykonawcą oświetlenia. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że oświetlenie zostało wykonane prawidłowo. Powiedział: „Tylko potem były te 

lampy poziomowane i były na siłę wyciągane”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, kto poziomował lampy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że wykonawca budowy chodnika. 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:53 zakończył obrady XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej  

- 4.5.2016 L 119/1. 

 


